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Από το υπ’ αριθ. 27/2014 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 583/2014                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση τροποποίησης της αριθ. 163/2014 
απόφασης της Δ.Ε.Υ.Α.   Βέροιας, περί 
τροποποίησης της τιμολογιακής πολιτικής της 
ΔΕΥΑΒ. 

 
Σήμερα 17 Δεκεμβρίου του έτους 2014 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:00 συνήλθε σε 

τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 12-12-2014 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών 
Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του 
άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  34 μέλη: 

Παρόντες 
1) Α. Λαζαρίδης, 2) Θ. Αγγελίνας, 3) Τ. Χατζηαθανασίου, 4) Β. Παπαδόπουλος, 5)Α.Σιδηρόπουλος, 
6)Δ.Κουλουριώτης, 7)Δ.Τραπεζανλής, 8) Θ. Κορωνάς, 9)Σ.Διαμάντης, 10)Γ.Σοφιανίδης, 11) Ν. Μωυσιάδης, 
12)Π.Τσαπαρόπουλος, 13) Β.Λυκοστράτης, 14)Μ. Παπαϊωάννου, 15)Ι.Χειμώνας, 16)Σ.Ασλάνογλου, 
17)Γ.Ορφανίδης, 18) Ευγενία Ιακωβίδου, 19) Χ. Γαϊτάνου, 20)Α.Σιακαβάρας, 21)Θ.Τέτος, 22)Ι.Κυρατλίδης, 
23)Μ. Σουμελίδης, 24) Ν. Τσιαμήτρος, 25)Ζ.Πατσίκας, 26) Α. Καγκελίδης, 27)Γ.Γουλτίδης, 28)Ι.Παπαγιάννης, 
29)Σ.Ελευθεριάδου, 30)Ν.Μπέκης, 31)Π.Παπαδίνα, 32)Α.Αποστολόπουλος, 33)Α.Μαρκούλης, 34)Σ.Στουγιάννος 

Απόντες 
Χ.Κούτρας, Γ.Κάκαρης, Λ.Ακριβόπουλος, Ν.Μαυροκεφαλίδης, Κ.Καραπαναγιωτίδης, Η.Τσιφλίδης, 
Γ.Μελιόπουλος.  

Παρόντες Πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                   
Ε.Γκόγκα, Ι.Σιδηρόπουλος, Ν. Αγγέλου, Γ.Λιλιόπουλος, 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  
Σ.Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Α. Πέτρου, Χ.Σταφυλίδου, Α. Κακαγιάννης, Η. Μπατσαράς, Κ.Πιστοφίδης, 
Α.Γκεκόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, Ι.Καραγιάννης, Χ. Τσανασίδης, Ε.Μοτσιόπουλος, Π. Ποταμόπουλος, 
Α.Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Σ.Ελευθεριάδου, Ζ.Πατσίκας και προσήλθε ο κ.Σ.Στουγιάννος 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 564/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Ορφανίδης, Σ.Στουγιάννος, Γ.Γουλτίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 565/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Ν.Μωυσιάδης 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 566/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Σιακαβάρας 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 567/2014 απόφασης αποχώρησε η κ.Μ.Παπαϊωάννου και προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Α.Σιακαβάρας, 
Γ.Ορφανίδης, Σ.Στουγιάννος, Γ.Γουλτίδης. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 568/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Μ.Σουμελίδης και προσήλθαν οι κ.κ. Μ.Παπαϊωάννου, 
Σ.Ελευθεριάδου. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 569/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι.Χειμώνας και προσήλθε ο κ.Μ.Σουμελίδης 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 570/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Ι.Χειμώνας 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 571/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Γ.Ορφανίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 572/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Σ.Στουγιάννος. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 574/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Γ.Ορφανίδης, Σ.Στουγιάννος 
12) Κατά τη διάρκεια των επί μέρους ψηφοφοριών της υπ’ αριθ. 575/2014 απόφαση αποχώρησε και προσήλθε ο κ.Α.Αποστολόπουλος 
13) Κατά της συζήτηση του πρακτικού επί του 3ου θέματος της ημερήσιας διάταξης αποχώρησε ο κ.Ι.Παπαγιάννης  
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 578/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Χειμώνας, Γ.Ορφανίδης 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 579/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Γουλτίδης, Ν.Μωυσιάδης και προσήλθε ο κ.Ι.Χειμώνας 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 580/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ε.Ιακωβίδου, Σ.Στουγιάννος και προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Γουλτίδης, 
Ν.Μωυσιάδης 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 583/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Θ.Κορωνάς και προσήλθαν οι κ.κ. Σ.Στουγιάννος, Γ.Ορφανίδης. 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 584/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος, Θ.Αγγελίνας, Ν.Τσιαμήτρος και 
προσήλθε ο κ.Θ.Κορωνάς. 
19) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 586/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Ορφανίδης 
20) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 589/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Καγκελίδης, Σ.Ελευθεριάδου. 
21) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 599/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Τ.Χατζηαθανασίου 
22) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 606/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Αποστολόπουλος και προσήλθε η κ.Σ.Ελευθεριάδου 
23) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 607/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Γ.Γουλτίδης 
 

 



 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 9ο θέμα της ημερήσιας διάταξης έθεσε υπόψη 

του συμβουλίου το από 10-12-2014 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου Κωνσταντίνου 
Βοργιαζίδη, που έχει ως εξής: 

Με την αριθ. 148/21-3-2011  (ΦΕΚ 1272Β΄/16-6-2011) απόφαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας, που βρέθηκε νόμιμη με την αριθ. 3244/20-4-11 όμοια του Γ.Γ.Α.Δ.Μ.-Θ., 
αποφασίσθηκε η τροπ/ση της συστατικής πράξης (με εκ νέου σύσταση) της ενιαίας επιχείρησης 
με την επωνυμία «Δημοτική Επιχείρηση Ύδρευσης & Αποχέτευσης Βέροιας «Δ.Ε.Υ.Α.Β.». 

Το Διοικητικό Συμβούλιο της Δημοτικής Επιχείρησης Ύδρευσης Αποχέτευσης (Δ.Ε.Υ.Α.) 
Βέροιας με την αριθ. 163/2014 απόφασή του ενέκρινε την τροποποίηση τιμολογιακής πολιτικής 
της επιχείρησης. 

Με τις διατάξεις του Ν. 1069/80 (ΦΕΚ 191Α΄/23-8-80) «Περί κινήτρων δια την Ιδρυσιν 
Επιχειρήσεων Υδρεύσεως και Αποχετεύσεως», όπως αυτές ισχύουν, προβλέπεται ότι: 

Άρθρο 25: Τιμολόγια. 1. "Με απόφαση του διοικητικού συμβουλίου που εγκρίνεται από το 
οικείο δημοτικό ή κοινοτικό συμβούλιο καθορίζονται χωριστά τιμολόγια για την υπηρεσία 
υδρεύσεως και αποχετεύσεως" (αντικ. της παρ. 1 από την παρ. 11 του άρθρου 6 του Ν. 2307/95, 
ΦΕΚ-113 Α'). 

2. Τα εκ των τελών των υπηρεσιών υδρεύσεως και αποχετεύσεως έσοδα δέον υποχρεωτικώς 
να καλύπτουν τας αναγκαίας δαπάνας προσωπικού, λειτουργίας και συντηρήσεως των δικτύων, 
αποσβέσεις παγίων εγκαταστάσεων και τοκοχρεωλυσίων συναφθέντων δανείων. 

3. "Τα έσοδα από τα τέλη επιτρέπεται να υπερβαίνουν τις δαπάνες της προηγουμένης 
παραγράφου για την εκτέλεση έργων σύμφωνα με το σκοπό της επιχείρησης μετά την πάροδο της 
δεκαετίας, όπως αναγράφεται στο άρθρο 11 και 12 του νόμου αυτού. Το ποσοστό καθορίζεται με 
απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου, που εγκρίνεται από το οικείο δημοτικό ή κοινοτικό 
συμβούλιο" (σημ.: αντικ. της παρ. 3 από την παρ. 11 του άρθρου 6 του Ν. 2307/95, ΦΕΚ-113 Α'). 

"Άρθρο 26, Διαφοροποίηση τελών: Με απόφαση του διοικητικού συμβουλίου, η οποία 
εγκρίνεται από το οικείο δημοτικό ή κοινοτικό συμβούλιο μπορεί : 

α) να καθορίζεται ειδικό τιμολόγιο ύδρευσης και αποχέτευσης για τους κατοίκους των δήμων 
ή κοινοτήτων ή συνοικισμών αυτών που μετέχουν στην επιχείρηση οι οποίοι εξυπηρετούνται με δικό 
τους δίκτυο ανεξάρτητο από το ενιαίο δίκτυο της επιχείρησης και  

β) να θεσπίζονται διαφορετικά τιμολόγια κατά περιοχές ανάλογα με τα εκτελούμενα έργα ή 
με το κόστος λειτουργίας των εγκαταστάσεων της περιοχής" (αντικ. του άρθρου 26 από την παρ. 12 
του άρθρου 6 του Ν. 2307/95, ΦΕΚ-113 Α'). 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το συμβούλιο για την έγκριση ή μη της υπ’ αριθ. 
163/14 απόφασης του δ/κού συμβουλίου της παραπάνω επιχείρησης. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Μωϋσιάδης: Λοιπόν, όπως γνωρίζετε κύριοι συνάδελφοι η ΔΕΥΑΒ σαν κοινωφελής 

επιχείρηση ανταποδοτικού χαρακτήρα, λειτουργεί σε συγκεκριμένο πλαίσιο, δεν αποσκοπεί στο 
κέρδος, καθότι διαθέτει προς κατανάλωση ένα κοινωνικό αγαθό και όχι ένα εμπορικό προϊόν. 
Καταρχήν το εισηγητικό έχει τρείς ενότητες: Η μια αφορά σύμφωνα με το άρθρο 11 του 
Ν.1069/80, γι’ αυτό το άρθρο μιλάμε, υπάρχει ένα ειδικό τέλος για την μελέτη, κατασκευή και 
επέκταση έργων υδρεύσεως και αποχέτευσης και για την εξόφληση τοκοχρεολυσίων, αυτό το έχει 
επιβάλει ο νομοθέτης από την ίδρυση των ΔΕΥΑ. Αυτό το ειδικό τέλος έχει πάρει μέχρι τώρα 
τρείς παρατάσεις ανά δεκαετίες, για όλες τις ΔΕΥΑ. Στη συγκεκριμένη περίπτωση, για εμάς, 
λήγει 31/12/2014, μετά πάροδο 30 ετών, η πολιτεία αποφάσισε, αμέλησε, έχει άλλες 
προτεραιότητες, να μην ανανεώσει αυτό το συγκεκριμένο ειδικό τέλος που εφαρμόζεται σε όλες 
τις ΔΕΥΑ. Είναι ένα υπέρογκο ποσό της τάξεως του 1.500.000,00€ ετησίως για τη ΔΕΥΑΒ, η 
κατάργηση του συγκεκριμένου τέλους για τη ΔΕΥΑ, που είναι ένα τεράστιο ποσόν, σημαίνει και 
ταφόπλακα της ΔΕΥΑΒ. Τι σημαίνει αυτό; Σημαίνει ότι η ΔΕΥΑΒ δεν θα μπορέσει να 
ανταποκριθεί στα καθήκοντά της, με αποτέλεσμα να μπει λουκέτο.  

Αν σκεφτούμε κύριοι συνάδελφοι ότι πριν από τέσσερις μέρες, πήρα ένα έγγραφο από 
κάποιο Υπουργείο, αλλά δεν θέλω να το πω ποιο Υπουργείο, το οποίο εμμέσως πλην σαφώς, τι 
κάνει; Επειδή η ΔΕΥΑ Αττικής – Αθηνών είναι στο χρηματιστήριο, κάνω κάποιες σκέψεις εγώ, 
δίνει τη δυνατότητα μόνο σ’ αυτούς και όχι στη ΔΕΥΑ Θεσσαλονίκης, παραδείγματος χάρη η 
οποία θέλει να ιδιωτικοποιηθεί, δίνει τη δυνατότητα να μπει σε όλες τις ΔΕΥΑ ανά την Ελλάδα 



και να πάρει τμήματα. Η Αθήνα δηλαδή φανταστείτε, ένα παράλογο το οποίο βέβαια και 
συνδικαλιστικά και ο πρόεδρος του Ρεθύμνου, ο κ. Μαρινάκης, με παρεμβάσεις στον Υπουργό, 
σε Βουλευτές, δηλαδή τι φαίνεται; Φαίνεται ότι κάποιοι σκέφτονται ότι ξέρετε, ας αφήσουμε τις 
ΔΕΥΑ να τις διαχειριστεί η Αθήνα, προφανώς απ’ ότι αντιλαμβάνομαι εγώ, κάποιοι 
οραματίζονται ιδιωτικοποίηση.  

Γι’ αυτό λέω ότι εδώ πέρα, αυτό το ειδικό τέλος, ίσως τεχνηέντως δεν δώσανε περαιτέρω 
παράταση, κάποιες ΔΕΥΑ το ενσωματώσανε, σε κάποιες ΔΕΥΑ δεν έχει κλείσει αυτή η 
παράταση, εμείς τι λέμε; Αυτό το ποσό που είναι της τάξης του 1.500.000€ εφόσον δεν υφίσταται 
πλέον ο Νόμος, το ενσωματώνουμε αυτό το ποσόν σε ένα συγκεκριμένο ενιαίο τιμολόγιο. 
Φαίνεται από την απόφαση την οποία πήραμε, δεν αλλάζει απολύτως τίποτα, οι τιμές παραμένουν 
οι ίδιες π.χ. να φέρω ένα απλό παράδειγμα, ενώ ήτανε 18,64€ για την κατανάλωση μέχρι 18 
κυβικά, πηγαίνει τώρα με την στρογγυλοποίηση 18,69€ δηλαδή έχουμε μια αύξηση 5 λεπτών ανά 
δίμηνο.  

Το δεύτερο θέμα που φέραμε προς το Δ.Σ., έχει να κάνει με ένα τιμολόγιο που εισπράττει 
η ΔΕΥΑΒ και αφορά στις σφραγίσεις – επανασυνδέσεις, δηλαδή στέλνουμε εμείς το προσωπικό 
μας, σφραγίζουν κάποιους καταναλωτές, οι οποίοι δυστροπούν, δεν πληρώνουν, με αποτέλεσμα 
αυτό το τέλος μέχρι τώρα ήταν της τάξεως, αν θυμάμαι καλά 28,88€. Τι λέμε τώρα; Επειδή οι 
δυνατότητες των συνδημοτών μας είναι μικρές και λοιπά αποφασίσαμε να το κάνουμε 
στρογγυλοποίηση στα 10,00€.  

Το τρίτο θέμα είναι ένα τέλος που εισπράττει η ΔΕΥΑΒ και λέγεται τέλος ενοικίου 
υδρομέτρου, είναι της τάξεως των 0,15 € ανά δίμηνο και εμείς αποφασίσαμε ομόφωνα, να πάμε 
στο 0,50€. Γιατί το κάνουμε αυτό; Το κάνουμε επειδή τα κοστολόγια ενός υδρομέτρου έχουν 
ανέβει, επειδή η πολιτική μας βούληση είναι να βάλουμε υδρόμετρα σε όλο τον Καλλικρατικό 
Δήμο, γι’ αυτό το λόγω προβήκαμε σ’ αυτή την μικρή αύξηση που είναι της τάξεως των 3,00€ το 
έτος. Για ότι άλλο θελήσετε, είναι και ο διευθυντής εδώ της τεχνικής υπηρεσίας, για κάποιες 
ερωτήσεις να απαντήσουμε συνολικά.  

Τσαπαρόπουλος: Κοιτάξτε, επειδή έβαλε μια υπόνοια, μια υποψία και βέβαια υπάρχει και 
το γενικότερο περιβάλλον ιδιωτικοποιήσεων και των ΔΕΥΑ εν πάση περιπτώσει, εγώ ήθελα να 
ρωτήσω, ποιο είναι αυτό το Υπουργείο απ’ το οποίο πήρες το χαρτί αυτό; Είναι πολύ σοβαρά 
θέματα αυτά για να μην αποκαλύπτονται μέσα στο Δ.Σ. 

Μωϋσιάδης: Δεν είπα το όνομα του Υπουργείου γιατί δεν το θυμάμαι, το έγγραφο δεν το 
έχω εγώ μαζί μου, αν το θυμάται ο κύριος διευθυντής, επειδή έχει γίνει πάταγος με όλες τις 
ΔΕΥΑ, διαβήματα στον Υπουργό και λοιπά, αν θυμάται το έγγραφο…. Αλλά μπορώ να σας το 
προσκομίσω, επειδή δεν το έχω μαζί μου, δεν ξέρω ποιο Υπουργείο είναι, αλλά εν πάση 
περιπτώσει, το έχουμε το έγγραφο στην ΔΕΥΑΒ. Έχει γίνει πολύ μεγάλος ντόρος γι’ αυτό το 
θέμα. 

Πρόεδρος: Κύριε Μωϋσιάδη θα το προσκομίσετε. Δεσμεύεστε να το προσκομίσετε. 
Μπέκης : Θα είμαι πάρα πολύ σύντομος και ερχόμαστε σ’ αυτό που είχα πει και στην προ 

ημερησίας διάταξης τοποθέτησή μου. Εμείς και όταν συζητήθηκε ο προϋπολογισμός γενικότερα 
και όταν συζητήθηκαν τα Δημοτικά τέλη, είχαμε μιλήσει για αναθεώρηση γενικότερη με 
στοχευμένες μειώσεις ή και αυξήσεις. Ακριβώς το ίδιο θέλω να πω και σ’ αυτό το ζήτημα, ότι το 
Δ.Σ. πρέπει να κάνει μια μελέτη σε σύντομο χρονικό διάστημα και να προβεί σε μειώσεις τιμής σε 
ευπαθείς άπορες οικογένειες, μειώσεις έως και απαλλαγές για άπορους, πολύτεκνους, ανάλογα με 
το εισόδημα και πιθανά κάποιες αυξήσεις για περιπτώσεις επιχειρήσεις και λοιπά, που μπορούν 
και είναι κερδοφόρες και μπορούν να πληρώσουν περισσότερο, πάνω στην αρχή ο καθένας από 
κάθε μεριά ανάλογα με το τι έχει συνεισφέρει στο κοινωνικό σύνολο. Γι’ αυτό δεν θα το 
ψηφίσουμε, αλλά δεν μπορούμε να βάλουμε και την πρότασή μας. 

Μαρκούλης: Πρόεδρε πρόσφατα, αν θυμάστε καλά, με πρωτοβουλία του κ. Μελιόπουλου 
και δική μου και του κ. Μπέκη και με ομόφωνη απόφαση και ο Δήμαρχος συμμετείχε, με 
ομόφωνη απόφαση του Δ.Σ. υπερψηφίσαμε ένα ψήφισμα με το οποίο ζητούσαμε ουσιαστικά την 
κατάργηση του ΕΝΦΙΑ και αυτό το ζητούσαμε από την κεντρική διοίκηση.  

Όσον αφορά τώρα την γενική κατεύθυνση που φαίνεται να ακολουθεί η Κυβέρνηση, αυτή 
είναι γνωστή. Η ΕΥΔΑΠ ήδη λειτουργεί με ιδιωτικά κριτήρια, έχει γίνει ανώνυμη εταιρεία, είναι 
στο χρηματιστήριο, ο ΟΥΘ οδεύει προς ιδιωτικοποίηση και βέβαια το σχέδιο, αυτό είναι το 
σχέδιο, να ιδιωτικοποιηθούνε όλες οι ΔΕΥΑ, οι οποίες πλέον δεν θα ονομάζονται ΔΕΥΑ. Το 



ζήτημα είναι αν με την κοστολόγηση αυτή που θα κάνουμε, γίνουμε εργαλείο της θεσμοθέτησης 
ενός νέου χαρατσιού, στο πλέον πολύτιμο αγαθό, στο νερό δηλαδή, το οποίο αύριο, μεθαύριο, θα 
το οικειοποιηθούν οι ιδιωτικές εταιρείες οι οποίες θα κάνουνε χρήση αυτής της απόφασης των 
Δ.Σ. ή των Νομικών Προσώπων και θα έρχονται στο όνομα των προηγούμενων πολιτικών να 
επιβάλλουνε μια ίδια πολιτική.  

Βεβαίως, αυτό που πρέπει να κάνουμε εμείς, τι πρέπει να κάνει η Δημοτική Επιχείρηση 
Ύδρευσης και Αποχέτευσης Βέροιας (ΔΕΥΑΒ); Θα πρέπει σαφώς να ελαφρύνει τις ασθενείς 
οικονομικά κοινωνικές τάξεις.  

Δεύτερον, θα πρέπει να εφαρμόσει μια αναλογική πολιτική σε όλους τους υπόλοιπους, 
δηλαδή να εφαρμόσει ένα κοινωνικό τιμολόγιο.  

Σε όλους τους άλλους πολίτες να εφαρμόσει μια αναλογική πολιτική, έτσι ώστε να 
συνδεθεί η κατανάλωση του νερού με την απόδοση, δηλαδή να είναι ανταποδοτική η 
συγκεκριμένη χρέωση, ανάλογα με το τι καταναλώνει και ανάλογα με την διαμόρφωση των 
αναγκών της Δημοτικής επιχείρησης, έτσι να διαμορφώνεται και το τιμολόγιο.  

Εμείς, στα πλαίσια αυτά, βεβαίως και εδώ πέρα να πούμε το εξής: Αυτό το Νομικό 
Πρόσωπο υπάρχει εξαιτίας του γεγονότος ότι υπάρχουν φιλότιμοι άνθρωποι, υπάρχουν 
εργαζόμενοι που έχουνε υποστεί τις μειώσεις, τις καρατομήσεις από την Κυβέρνηση και από την 
Τρόικα, υπάρχουν εργαζόμενοι οι οποίοι είναι εργάτες, κυριολεκτικά εργάτες, υπερβαίνοντας 
πολύ τακτικά και τα ωράριά τους, έχουμε ανθρώπους οι οποίοι παρεμβαίνουν στις περιπτώσεις 
ζημιών άμεσα, επομένως δεν μπορούμε να παραγνωρίσουμε την προσπάθεια αυτών των 
ανθρώπων.  

Εμείς βεβαίως θα πρέπει να πούμε ότι και αυτοί θα πρέπει να αμειφθούν αναλόγως και 
βεβαίως, στα πλαίσια της λογικής που έχουμε θέσει, θα πρέπει αναλόγως να διαμορφωθούν και τα 
τέλη στους έχοντες.  

Τσαπαρόπουλος: Δεν θα ήθελα να μπω στην λογική του τρόπου με τον οποίο 
αντιμετωπίζεται, γιατί θεωρώ ότι ορθά το Δ.Σ. της ΔΕΥΑΒ προσπαθεί να αντιμετωπίσει αυτό το 
έλλειμμα που υπάρχει από το Κράτος στην προκειμένη περίπτωση, αλλά θέλω να πω ότι θα 
πρέπει μέσα σ’ αυτή την λογική η οποία φαίνεται πως εν πάση περιπτώσει, αρχίζει να εμφανίζεται 
σε όλη την χώρα με την ΕΥΔΑΠ, με το ότι υπάρχει μια λογική ιδιωτικοποίηση του νερού, θα 
έλεγα λοιπόν ότι θα πρέπει το Συμβούλιο να αναδείξει το πολιτικό θέμα της ιστορίας. Νομίζω ότι 
με ψήφισμα τόσο το Δ.Σ. της ΔΕΥΑΒ όσο και με ψήφισμα του Δ.Σ. να αναδείξει αυτή τη στιγμή 
αυτό το θέμα. Γιατί νομίζω ότι η στόχευση και του Κράτους και της Κυβέρνησης, εξάλλου το 
βλέπουμε στην καθημερινότητά μας, είναι η ιδιωτικοποίηση του νερού. Άρα λοιπόν, μέσα σ’ αυτό 
το Συμβούλιο, πρέπει να βγει ένα τέτοιο ψήφισμα. Τίποτα άλλο δεν θέλω να πω. 

Πρόεδρος: Δύο κουβέντες έχω και εγώ κ. Μωϋσιάδη να πω, δικαιούμαι και εγώ.  
Γνωρίζω ότι στη ΔΕΥΑΒ υπάρχει κοινωνικό τιμολόγιο, ένα κοινωνικό τιμολόγιο που 

υπάρχει εδώ και αρκετά χρόνια, όμως θα πρέπει να γίνει μια επέκταση και μια ακριβέστερη 
καταγραφή διότι τα προβλήματα οξύνθηκαν.  

Υπάρχουν τεράστια προβλήματα, διακοπές νερού κάθε λίγο και λιγάκι ακούμε ότι γίνονται 
διακοπές νερού.  

Άρα θα πρέπει η συνεργασία της ΔΕΥΑΒ, θυμάστε πολύ καλά ότι τότε που καθιερώθηκε 
το κοινωνικό ταμείο υπήρξε συνεργασία της ΔΕΥΑΒ με την Κοινωνική υπηρεσία του Δήμου, θα 
πρέπει αυτή η συνεργασία να αποδώσει ακριβέστερα το πρόβλημα που υπάρχει έτσι ώστε το 
κοινωνικό τιμολόγιο να επεκταθεί σ’ αυτούς που έχουν ανάγκη, έστω και αν, όπως είπε ο κ. 
Μπέκης, χρειαστεί κάποιοι να πληρώσουν παραπάνω, μια και είναι μετρημένα κουκιά.  

Αυτό κ. Μωϋσιάδη να το δείτε, κλείνω εδώ, καλό είναι να το δείτε και να το επεκτείνετε.  
Μωϋσιάδης: Λοιπόν, όπως πολύ σωστά είπατε, έχουμε ένα κοινωνικό τιμολόγιο 

διευρυμένο, αγγίζει πάρα πολλές ομάδες και εδώ τίθεται ένα ερωτηματικό, επειδή γνωρίζουμε τα 
τεράστια προβλήματα που έχουν οι συνδημότες μας, φανταστείτε τι διεύρυνση θα μπορούσαμε να 
κάνουμε, ενδεχομένως να πηγαίναμε και σε μειώσεις του τιμολογίου, αλλά όταν η μη 
εισπραξιμότητα της ΔΕΥΑΒ σήμερα που μιλάμε, αγγίζει τα 3.000.000,00€, δυστυχώς, 
φανταστείτε αυτά τα λεφτά να τα είχε η ΔΕΥΑΒ, τι κοινωνικό τιμολόγιο αυξημένο θα ήταν, τι 
παροχές περισσότερες θα είχε και ενδεχομένως να πηγαίναμε και στην μείωση του τιμολογίου.  



Αυτά όλα Πρόεδρε έχουν συνάρτηση, εάν τα είχε η ΔΕΥΑΒ, δεν την ενδιαφέρει να έχει 
ένα αποθεματικό 5.000€,10.000€, 20.000€ ή 100.000€, τι να το κάνει; Να το αποδώσει στους 
δημότες του.  

Όσο περισσότερο ανέβει η εισπραξιμότητα και δυστυχώς υπάρχει μια πολύ μεγάλη μερίδα 
ανθρώπων που έχουν και κατέχουν αλλά δυστυχώς δεν ανταποκρίνονται στις υποχρεώσεις. Θα 
μπορούσαμε να πούμε πολλά. Βέβαια εμείς θα ξεκινήσουμε μια οικονομοτεχνική μελέτη από το 
νέο έτος, να εντάξουμε όσο το δυνατό περισσότερους ανθρώπους σ’ αυτό το κοινωνικό τιμολόγιο. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του Δημάρχου; 
Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν έξι (6) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Ι.Μπέκης, Α.Αποστολόπουλος, 

Π.Παπαδίνα, Σ.Ελευθεριάδου, Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 10-12-2014 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου.  
2.- Την υπ’ αριθ. 148/2011 απόφαση του Δ.Σ. 
3.- Την υπ’ αριθ. 163/2014 απόφαση της Δ.Ε.Υ.Α. Βέροιας. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης), του άρθρου 96 του 
Ν.3463/2006 και του Ν.1069/1980.  
 

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 
 

Εγκρίνει την υπ’ αριθ. 163/2014 απόφαση του Δ/κού Συμβουλίου της Δ.Ε.Υ.Α. Βέροιας, 
με την οποία εγκρίνεται η τροποποίηση της τιμολογιακής πολιτικής της. 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  583 / 2014 
.............................................................................................………................................. 
Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση συντάχθηκε 

το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  
Θ. Αγγελίνας     
Β. Παπαδόπουλος     
Α. Σιδηρόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Δ. Κουλουριώτης  Γ. Λιλιόπουλος  
Δ. Τραπεζανλής  Ι. Σιδηρόπουλος  
Θ. Κορωνάς  Ν. Αγγέλου  
Σ. Διαμάντης     
Γ. Σοφιανίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Β. Λυκοστράτης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Ι. Χειμώνας     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Χ. Γαϊτάνου     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Ι. Παπαγιάννης     
Σ. Ελευθεριάδου     
Ν. Μπέκης     
Π. Παπαδίνα     
Α. Μαρκούλης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  22-12-2014 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

    ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Σ. Στουγιάννος 
  
  
  
  
  
  
  

 
 
  
 
 
 


